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امام جمعه بناب : اتحاد و یکپارچگی تنها رمز سعادت مردم و مسئولان است

حجتالاسلام شیخ مصطفی باقری بنابی در خطبههای امروز نماز جمعه شهرستان بناب با بیان اینکه داشتن اتحاد و

خوشبین بودن به یکدیگر این کشور را در برابر حوادث بیمه میکند، اظهار کرد: حفظ همدلی و همزبانی مثل یک اسلحه

بینظیر و بیبدیل است و باید روی آن سرمایهگذاری و تأکید کرد.

حجتالاسلام شیخ مصطفی باقری بنابی در خطبههای امروز نماز جمعه شهرستان بناب با بیان اینکه داشتن اتحاد و خوشبین
بودن به یکدیگر این کشور را در برابر حوادث بیمه میکند، اظهار کرد: حفظ همدلی و همزبانی مثل یک اسلحه بینظیر و

بیبدیل است و باید روی آن سرمایهگذاری و تأکید کرد.

امام جمعه بناب تنها رمز سعادت مردم و مسئولان ایران را در حفظ وحدت، اتحاد و یکپارچگی زیر چتر بیرق حق دانست و
گفت: زمانی بود که در این کشور دولت با ملت همراه نبود و ملت نیز با دولت مشکل داشت و نیروهای نظامی و انتظامی نیز

فاصله زیادی با ملت داشتند، اما در شرایط فعلی عمده وظیفه ما این است با وحدت و همدلی جلو برویم.

وی افزود: باید روی جمعیت نیکان سرمایهگذاری کرد، نه جمعیت جناحی و جمعیت باندی، دست خداوند روی دست کسانی
است که متدینان هستند، و گرنه با سایر جماعت غیرالهی متحد شدن هیچ پشتوانهای ندارد و آنها در ظاهر با هم هستند و در

باطن دنبال منافع حزبی خود بوده و در فکر مصالح ملی کشور نیستند.

امام جمعه بناب تصریح کرد: آنها بر این باورند که هر بلایی بر سر ملت بیاید، ولی حرف حرف جناح و باند آنها باشد.

باقری بنابی با بیان این فراز از فرمایشات امام راحل(ره) که «از دشمنان خارجی واهمه نکنید و از اختلافات داخلی برحذر باشید
و از خالی شدن اجتماعات بترسید»، این اظهارات را عین نسخه قرآن دانست و گفت: هیچ فتنهای و هیچ سلاحی برندهتر از

چند دستگی و اختلاف نیست و باید مراقب این فتنه باشیم.

مسلمانان دنیا باید دست به دست هم بدهند

رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان بناب با تأکید بر اینکه خداوند متعال امام راحل(ره) را به عنوان توفیق الهی به ملت
ایران هدیه کرد و در تاریخ اسلام و پیامبران(س) حمایت مردمی از آن رهبر بزرگوار کمنظیر و بینظیر بود، تاکید کرد: در این

شرایط فعلی مسلمانان دنیا باید دست به دست هم بدهند و این وحدت و برادری خود را تقویت کنند.

باقری بنابی در ادامه خطبههای نماز جمعه بناب خاطرنشان کرد: امروز دشمن تا بن دندان مسلح از سلاح و ابزارهای مدرن ما
نمیترسد، امروز بعد از گذشت 37 سال از پیروزی انقلاب اسلامی آنچه که ما را در برابر دشمنان حفظ کرده و حفظ خواهد کرد،

جمعیت و اتحاد ماست، آن هم تحت لوای ولایت.

وی گفت: هیچ قدرت نظامی مانند جمهوری اسلامی از پشتوانه مردمی برخوردار نیست و این به برکت اسلام و اهل بیت(ع)
است.

باقری بنابی تصریح کرد: امروز که مخصوصاً مقام معظم رهبری (علی الدوام) به همدلی و همزبانی تأکید دارند، لازم است
مسئولان دستگاههای اجرایی و آحاد ملت به این نکته توجه کنند و باید روزنههای اختلاف در کشور بسته شود.

پیدایش داعش در بلاد اسلامی نتیجه اختلاف مسلمانان

خطیب جمعه شهرستان بناب یادآوری کرد: پیدایش داعش در بلاد اسلامی در نتیجه ایجاد اختلافات بین مسلمانان است و اگر
دولتمردان عراق کشمکش نمیکردند، امروز عراق در آستانه تجزیه قرار نمیگرفت.

باقری بنابی تأکید کرد: خداوند امام راحل(ره) را ذخیره الهی برای ملت ایران نگه داشت تا مردم را از دست اشرار بگیرد، امروز نیز
مقام معظم رهبری در این شرایط حساس جامعه را سکانداری میکنند تا ودیعه الهی را به سرمنزل مقصود برسانند.

وی گفت: از این رو باید به درگاه الهی سجده کرده و تشکر کنیم، تمام ملتها امروز به حال ما غبطه میخورند.
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والدین از هدایت فرزندانتان غفلت نکنید

وی در بخش دیگری از خطبههای نماز جمعه بناب با اشاره به فرارسیدن ایام تعطیلات تابستانی، خطاب به والدین دانشآموزان
گفت: مواظب این امانتها باشید و از هدایت فرزندانتان غفلت نکنید تا مبادا در دام و تور شیاطین گرفتار شوند.

امام جمعه بناب با بیان اینکه امروز انواع ابزارهای انحرافی روی زمین را به کار گرفتهاند تا جوانان ما را تهدید کنند، از خانوادهها
خواست در ایام تعطیلات فرزندان خود را به مکانهای امن و افراد مسلمان بسپارند تا در اوقات فراغت جوانان دچار انحرافات

فکری و اخلاقی نشوند.
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